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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: a 2011. január 31-én megtartott Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, a Képviselő-testület 7 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére 
Szabolcsi Károly képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend 
jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

 
1/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület Szabolcsi Károly képviselőt megválasztja jegyzőkönyv 
hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

 
2/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület jóváhagyja a meghívó szerinti napirendet. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

1. Tájékoztató az elmúlt időszak alatt tett intézkedésekről 
 

a) Dobó és Honfoglalás utcák 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az elmúlt időszakban a rendkívüli időjárás 
következtében fel kellett szedetni a jeget a Dobó és a Honfoglalás utcában, mert balesetveszélyes 
volt az út. Beszélt néhány utcabeli lakóval és felkérte őket arra, hogy a pincékből a vizet ne 
szivattyúzzák az útra.  
 

b) Rendőrségi tájékoztató 
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a Váci Rendőrkapitányság 
tájékoztatást tartott a polgármesterek részére, ahol mindenki elmondhatta a problémákat. Sajnos 
körzeti megbízottat nem tudnak a településekre biztosítani. Az Őrbottyáni Rendőrőrs új 
parancsnoka Johannesz Zsolt. 
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2. Közoktatási intézményfenntartó társulás 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti a Képviselő-testülettel, hogy Kisnémedi Község 
Önkormányzata felmondta a közoktatási intézményfenntartó társulást. Volt egy kis probléma 
még pedig az, hogy 2010. december 31-ig kellett volna beérkeznie a felmondó levélnek, de csak 
január 4-én érkezett meg, de eltekintenek ettől.  
 
Szabolcsi Károly képviselő megkérdezi, hogy jelent-e ez bármiféle bevétel kiesést? 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy az előterjesztésben pontosan leírta milyen 
hatása van a társulás megszűnésének. A társulás 2011. június 30-i megszűnése esetén a 
2011/2012. tanévre, tehát 2011. szeptember 1-től nem jár a társulási normatíva, amely a 
2011/2012. tanévre 1.760.000,-Ft lenne. A 2010/2011. tanév végéig még jár a társulási normatíva, 
mely a 2011. évi költségvetési koncepcióban is szerepelt. Ebben csak a 2010/2011. évre járó 
normatíva szerepelt, mert a 2011. évi költségvetési törvénytervezet szerint megszüntették volna 
ezt a támogatást a 2011/2012. tanévtől kezdődően. A jóváhagyott 2011. évi költségvetési törvény 
azonban mégis megtartotta ezt a jogcímet a 2011/2012. tanévre vonatkozóan, ezért szerepel ez az 
előterjesztésben. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint lehet itt nyugodtan jogászkodni, de ennek a társulás 
megszűnésének Váchartyán volt az oka, amikor nem írta alá az általuk megküldött társulási 
szerződést. 
 
Bercse Dezső képviselő szerint Dézsi Ferenc összefoglalta, Váchartyán Önkormányzata nem írt 
alá bizonyos dokumentumokat. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy visszamehetnek a múltba, kereshetnek 
dokumentumokat, de a tényen nem változtat. Akkor voltak személyes jellegű problémák, ami 
miatt nem került aláírásra. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint bele kell egyezni a felmondásba, mert csak plusz költséget kell 
kifizetnünk. 
 
Bercse Dezső képviselő szerint azért kell ezeket átbeszélni, hogy legyen egy eset, amit magunk 
előtt lehet követni, hogy ezeket a hibákat ne kövessük el. 
 
Szaniszló Katalin intézményvezető elmondja, hogy az intézmény részéről mindent megtett. 
Elment Kisnémedire az iskolába, bemutatta a mi iskolánkat, elmondta a lehetőségeket és reméli, 
hogy az 5 fő kisnémedi tanulóból 4 ide fog járni 5. osztálytól. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy beszélt Edelman György úrral, Kisnémedi Község 
polgármesterével, aki elmondta, hogy sajnos a pénz dominál, a társulás további fenntartását nem 
tudják vállalni. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
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3/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Kisnémedi 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felmondását a két település között 
2005. május 3-án megkötött Közoktatási Intézményfenntartó Társulás társulási 
megállapodására vonatkozóan 2011. június 30-i hatállyal. 
Hivatkozva a társulási megállapodás 6. és 10. c) pontjára a Társulásban közös vagyon 
nem keletkezett, a működési költségeket Váchartyán Község Önkormányzata 
biztosította és biztosítja. Váchartyán Község Önkormányzatának a Társulás 
megszűnésével nem keletkezik tartozása Kisnémedi Község Önkormányzata felé. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

3. Apáczai Csere János Általános Iskola és Napközi Otthonos Óvoda ügyei 
 

a) Iskolai fűtésrendszer problémái 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy december hónapban keletkezett egy óriási 
gázszámla az iskolában. Próbálták az okot megkeresni, de nem jutottak előbbre. A gázszerelők ki 
lettek hívva, a fűtőberendezések meg lettek vizsgálva. Keresi a személyes felelőst, ezt a számlát ki 
kellett fizetni, ezért a decemberi rendkívül magas gázszámla egy részét az iskolának meg kell 
spórolnia. Azóta módosítások történtek a fűtésrendszeren, amely 130 ezer forintba került. 
Tudomása szerint azóta javult a helyzet. 
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint a teljes összeget az iskola nem tudja megspórolni, 
ezért valamilyen szinten támogatni kell az iskolát. Szerinte nem jól működik a fűtés. Abban az 
időszakban viszont valóban nagyon hideg volt mínusz 10-12 fok. A fűtéssel úgy lehet spórolni, 
hogy nem fűtenek. Le kell zárni azokat a részeket, amelyeket nem használnak. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy amikor ez kiderült, akkor éppen nem volt tanítás, 
mégis 22 fok volt a tantermekben. Ha akkor nem veszik vissza a fűtést, akkor két hetet végig 
fűtenek úgy, hogy nincs tanítás. Véleménye szerint valamilyen szinten vissza kell spórolni a 
különbözet összegét az iskolának. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy lehet ha egy fokkal visszaveszik a termosztátot 
megspórolnak 3 m3-t, de ha módosítják a fűtésrendszert akkor azt egyszer állítsák be és utána 
ahhoz már nem szabadna nyúlni. Véleménye szerint nem fognak annyit spórolni, mint amennyit a 
fűtés korszerűsítésére fordítanának majd. Az ablakok rosszak, a külső hőszigetelés nem megoldott 
az épületen és ezek nagyon sokba kerülnek. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy nem milliós automatizálásra gondoltak a 
fűtéskorszerűsítéskor, hanem egy korszerű termosztát és a tornatermi öltözők leválasztása lehetne 
a megoldás. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy látta a korábbi kigyűjtött gázszámlákat és észrevette, 
hogy a nyári hónapokban is a maximális teljesítmény lekötési díjat számolta fel a szolgáltató. 
Lehet esetleg más szolgáltatóktól érdeklődni a díjszabásról. Nem kell csak három hónapig a 40 
m3-es teljesítményt igényelni. Az óvodánál 25 m3 van lekötve, ott is meg kell vizsgálni, hogy 
szükség van-e ekkora teljesítményre. 
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Szaniszló Katalin intézményvezető elmondja, hogy ezt a fogyasztást nem lehet megmagyarázni. 
A fűtőnek lett kiadva az utasítás a szünetre a fűtéssel kapcsolatban. A termosztáttal is probléma 
volt, és sajnos nem úgy működött a rendszer, ahogyan kellett volna. A külső hőmérséklet is sokat 
befolyásolhatta a fogyasztást, az egy évvel korábbi hasonló időszakban lényegesen magasabb 
hőmérsékletek voltak. Lenne egy javaslata a költségek csökkentésére. Az új Széchenyi tervben van 
egy pályázat, amit éppen a váchartyáni általános iskolára írtak ki, ezért kéri próbálja meg az 
önkormányzat ezt megpályázni. Ehhez kéri a Képviselő-testület segítségét. Köszöni, hogy keresik 
a megoldást a fűtésrendszer problémájára és a gázfogyasztás csökkentésére. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy három darab termosztátot kell még kicserélni 
ahhoz, hogy jól működjön a fűtés. Az eddig elvégzett munka kifizetéséről kell döntést hozni, ami 
130 ezer forintba került. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

4/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja az iskolai 
fűtés átalakítására és karbantartására a Balázs 2002. Bt. Váchartyán, Halászi K. u. 16. 
vállalkozó részére  bruttó 130.000,-Ft összegű vállalkozói munkadíj kifizetését. 
Az iskolai fűtésrendszer megfelelő működése érdekében a szabályozást biztonságos 
és korszerű eszközökkel meg kell oldani. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

b) Ebédszállítás kérdése 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy 2010. december 31-ig szállította az iskolába az 
ebédet az előző szállító. Azóta Simonné Vizler Ágnes képviselő szállítja az ebédet. Ezt meg kell 
oldani. Véleménye szerint az iskolával közösen kellene az ételszállítást megoldani, a pedagógusok 
is részt vehetnének benne, egy hónapra előre megtervezve. Így egy emberre csak néhány nap 
jutna egy hónapban. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy az ételszállításnak vannak különféle előírásai. 
Egy ellenőrzés során komoly büntetést kellene kifizetni. 
 
Szaniszló Katalin intézményvezető elmondja, hogy ő ezt megérti, de mint intézményvezető 
egyszemélyben felel, ha valamilyen probléma van. Utánanézett a szankcióknak és elmondja, hogy 
az intézményvezetőt vonják első körben felelősségre és 1,5 millió forintig terjedő összegű bírság 
szabható ki, ezt követően a konyha vezetőjét vonják felelősségre, ugyanilyen összegű bírság 
mellet, majd a fenntartó önkormányzatot büntethetik meg, szintén 1,5 millió forintig. 
   
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Virágh Zoltán korábbi képviselő felajánlott egy 
kisautót 600 ezer forintért, amit nem kellene kifizetni készpénzzel, hanem az iparűzési adójába 
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beszámíthatnánk. Kisnémedi Önkormányzata egy kisbuszt szeretne eladni, amelynek az ára 1,2 
millió forint. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy több árajánlatot kért be autókereskedésektől és egy 
öt éves, két személyes kisteherautónak minősülő autót 800 ezer forintért árulnak. Ha kell akár 
hitel is megoldható lenne. 
 
Bercse Dezső képviselő érdeklődik, hogy lesz pénz arra, hogy egy 1 millió forintos autót 
megvásároljanak? 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy neki volt másik ötlete, mely szerint egy váchartyáni 
lakos hordaná le az ételt bizonyos összegért, akkor nem kell az önkormányzatnak fenntartani egy 
autót.  
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő véleménye szerint előbb látni kellene a költségvetést és utána 
lehet erről dönteni. 
 
Koblász Sándor polgármester véleménye szerint minél hamarabb meg kell oldani az ételszállítást. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nincs probléma, csak anyagi forrást kell rá keresni. 
 
Horgász Marianna képviselő véleménye szerint vásároljon az önkormányzat egy gépjárművet és 
az intézmény dolgozói oldják meg az ebédszállítást. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ő támogatja a kisteherautó vásárlását. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy így a vérszállítás is megoldódna. Kéri a Képviselő-
testületet, hogy hozzanak határozatot a gépjárművásárlással kapcsolatban. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

5/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az iskolai 
ebédszállítás megoldása érdekében ételszállításra alkalmas járművet kell vásárolni, 
maximum bruttó 1 millió forint értékben. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

4. Hulladékszállítási közszolgáltatás kérdései 
 

a) Zödhíd Kft. által megküldött hozzájárulás kérő levél 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy érkezett egy levél a Zöld Híd Kft-től, melyben 
1.650.000.- forintot kérnek az Önkormányzattól, a 2010. évi bevételkiesésük miatt, amiért 
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Váchartyánból nem a kerepesi lerakóba szállítják a hulladékot. Az elmúlt ülésen már esett erről 
szó, de az önkormányzatok ellenezték ezt a díjszabást. 
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint van valamilyen alapja ennek az összegnek, hiszen 
az önkormányzatok aláírtak egy szerződést. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nem látott határozatot arról, hogy mivel büntetik majd 
az Önkormányzatokat akkor, ha nem oda szállítják a szemetet. Mi köze a lakosságszámának a 
fizetendő összeghez, mivel a súly után kellene fizetni. Nem látta még azt a költségelszámolást, ami 
alapján kijött a megadott összeg. Az önkormányzat tulajdonos, miért nem tájékoztatnak arról, 
hogy volt-e valamilyen bevétel, és ha igen azt mire fordították. Valamilyen összeget biztosan kell 
fizetni, de mint tulajdonos nem jogosult valamilyen kedvezményre az Önkormányzat? 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

6/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem ért egyet az Észak-
Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 
Önkormányzati Társulás által a kieső üzemeltetési költségek pótlására kért 1.650.743,-
Ft összegű hozzájárulással. A költségmegosztás módjáról szóló tájékoztatóban 
foglaltakkal és a hozzájárulás kiszámításának módjával Váchartyán Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete nem ért egyet, az erre alapozott fizetési 
kötelezettségét nem ismeri el. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

b) Hulladékszállítási közszolgáltatás megoldása 
 
Koblász Sándor polgármester felkéri Lassú János alpolgármestert, hogy ismertesse a lehetséges 
megoldásokat. 
 
Lassú János alpolgármester szerint két lehetőség van. Az egyik, hogy marad a kommunális adó 
és ebből oldja meg a szemétszállítást az Önkormányzat, vagy a lakosság a szemétszállító cégnek 
fizeti a szemétszállítási díjat. Ismerteti az írásbeli anyagban szereplő lehetséges változatokat. 
Javasolja, hogy az A.S.A. Kft. ajánlatában szereplő 1. számú variációt válasszák, addig, amíg nem 
találnak más megoldást. 
 
Szabolcsi Károly képviselő véleménye szerint valamilyen szinten kifele kellene szállni a 
kommunális adóból, és külön kellene közvetlenül a szolgáltató részére megfizetnie a lakosoknak 
a szemétszállítási díjat. 
 
Simonné Vizler Ágnes véleménye szerint is adják át a szolgáltatónak a szemétszállítási díj 
beszedését. 
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Koblász Sándor polgármester véleménye szerint a kommunális adó legyen mindenkire érvényes, 
üres telekre is. Szerinte döntsenek most erről és a lakosság felé, küldjenek egy tájékoztatást a 
várható kommunális adóról és a szemétszállítási díjról. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint az A.S.A.-val csak addig kell megkötni a szerződést, amíg 
közbeszerzésen nem választják ki az új szolgáltatót. A lakosságot tájékoztatni kell és a 
közbeszerzést ki kell írni.  
 
A Képviselő-testület hosszas vita után, az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő 
határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

7/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
1. Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

hulladékszállítási közszolgáltatást továbbra is a jelenlegi szolgáltatóval az A.S.A. 
Kft-vel (2360 Gyál, Kőrösi u. 53.) végezteti el. A jelenlegi szerződést módosítani 
kell, amely szerint a lakossági kommunális hulladékot a Zöld Híd Kft. (2100 
Gödöllő Dózsa Gy. u. 69.) által üzemeltetett hulladéklerakóba kell szállítani. A 
hulladék ártalmatlanítás és a hulladék begyűjtés-szállítás díját továbbra is az 
Önkormányzat fizeti meg a szolgáltató részére, melynek díja – az A.S.A. Kft 
ajánlata szerint – 120 literes edényzet esetén 355 Ft/ürítés + ÁFA. 

2. A lakosságot tájékoztatni kell a hulladékszállítási közszolgáltatás átalakításáról és a 
díjak ennek megfelelő változásáról. 

3. A hulladékszállítási közszolgáltató kiválasztása érdekében közbeszerzési eljárást 
kell lefolytatni, melynek előkészítését meg kell kezdeni. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

5. Szennyvízcsatorna beruházással kapcsolatos kérdések 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a szennyvízcsatorna beruházásnál még nem 
tudnak pontos adatokat, hogy hogyan lesz a vagyonmegosztás. Őrbottyán polgármesterétől kért 
egy időpontot, de még nem kapott visszajelzést. A műszaki átadás tudomása szerint megtörtént, 
de erről sincs hivatalos információ. Az utak helyreállításával kapcsolatban több bejelentés is 
érkezett a lakosság részéről. Itt járt Tanai Jenő, a kivitelező képviselője és az úthelyreállításokkal 
kapcsolatban mindent megígért, márciusban megkezdik a munkát.  Elmondta a kivitelezőnek, 
hogy ha az utak hibáit nem hozzák helyre, akkor nem fizetik ki a korábban elkülönített bérleti díj 
összegét, vagy abból az összegből fizeti ki az önkormányzat az utak helyreállítását. 
 
 

6. Kistérségi Pedagógiai Szakszolgálat 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a továbbiakban a Kistérségi Pedagógiai 
Szakszolgálaton belül lehet a logopédiai ellátást és a gyógytestnevelést megoldani. Ismerteti, hogy 
a logopédiai ellátásért a Kistérség 15.000,- forintot kér gyerekenként, ami nagyon nagy összeg, 
majd átadja a szót Szaniszló Katalin intézményvezetőnek. 
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Szaniszló Katalin intézményvezető elmondja, hogy a tavalyi létszámhoz képest a felére 
csökkentették már a létszámot. Alapkövetelmény az intézmény számára, hogy ezt a feladatot 
ellássák. Nem örülnek annak, hogy a fejkvótán kívül még kérnek plusz összeget is. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy több kistérségi értekezleten is részt vett és ott nem 
hangzott el, hogy ilyen megoldásban kell ellátni ezt a feladatot. Az önkormányzatokat kényszer 
helyzetbe hozták. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy a logopédiai és gyógytestnevelési feladatok 
finanszírozását megváltoztatták az idei évtől. Csak intézményi formában ellátott feladatra lehet 
állami támogatást igényelni, a korábbi megbízásos ellátásra nem igényelhető normatíva. Az 
intézményi keretek közötti feladatellátás viszont költségesebb, mert komolyabb előírásoknak kell 
megfelelni. 
  
Dézsi Ferenc képviselő érdeklődik, hogy ha nem fizetik ki ezt az összeget, akkor mit tud tenni a 
kistérség? Nem jön tanítani? Arról volt szó, hogy a normatíván felül nem kell más összeget 
kifizetni. Most nekünk kellett csökkenteni a gyerekek létszámát és így lehet, hogy éppen olyan 
gyermek nem fér bele a létszámba, akinek szüksége lenne erre az oktatásra. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ez egyenlőre csak tájékoztatás, a kistérség 
költségvetése még nincs elfogadva. A következő kistérségi ülésen jelezni fogja a problémát.  
 
 

7. A Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzata 
 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyzőnek, hogy 
ismertesse a következő napirendi pontot. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy elkészült a Polgármesteri Hivatal 
Szervezeti és Működési Szabályzata. Elmondja, hogy változott a szabályozás ezen a területen is, 
folyamatosan felülvizsgálja a Hivatal minden szabályzatát. A Szervezeti és Működési Szabályzat a 
Hivatal jelenlegi folyamatait és működésének alapvető kereteit tartalmazza. Amennyiben van 
kérdése, észrevétele a képviselőknek a kiküldött anyaggal kapcsolatban kéri, hogy jelezzék.   
 
Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, 
hozzászólása? 
 
A Képviselő-testület tagjainak az előterjesztéssel kapcsolatban nincs kérdése és hozzászólása, az 
alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

8/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja Váchartyán 
Község Önkormányzatának Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési 
Szabályzatát. 
 
Felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 
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8. Egyebek 
 

a) Dobó, Honfoglalás, Széchenyi, Botond utcák állapota 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy több utcából megkeresték őt a lakók az utak 
állapotával kapcsolatban. Felolvassa a Széchenyi utca lakóinak levelét, amelynek a végén a 
közvilágítás megoldatlanságára is hivatkoznak a lakók. Érdeklődik, hogy mit válaszoljon a 
lakóknak? 
 
Bercse Dezső képviselő véleménye szerint tavasszal vigyenek oda követ.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy valóban nagyon rossz állapotban van az utca, pedig ott 
korábban volt kőszórás. Most valamilyen földdel kevert követ szórtak le a csatornások, ami miatt 
nagy a sár. 
 
Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy akkor a levelében arra hivatkozzon, hogy a 
csatornásoknak kellene ezt helyreállítani? Viszont a Botond utcából is jött panasz, hogy 
járhatatlan az út. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a Fény utcában is rossz az út állapota, de olyan helyen, 
ahol a csatorna kiépítésre sem került. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy nem csak a felső része rossz a falunak, elég a 
Kossuth utcába menni vagy az Ady utcába. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint azt a területet, ahol a szemetes, mentő nem tud 
bemenni, ott legalább le kell teríteni követ. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy ezekben az utcákban viszont nem jó az apró szemű 
kő, mert azt betapossák az autók, oda nagyobb kő kell. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint az apró kő jó lesz a gödrök feltöltésére. 
 
Koblász Sándor polgármester kéri, hogy akkor hozzanak határozatot arról, hogy melyik utcába 
hozassanak követ. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

9/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Botond 
és Széchenyi utcákba a közlekedés biztosítása érdekében követ kell hozatni. A 
Táncsics utcában a kátyúkat apró kővel ki kell javítani. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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b) Petrik László kérelme 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti a Kossuth utca végén, a Bottyáni út mentén, a 
060/10 hrsz-ú ingatlan tulajdonos által írt levelet, melyben a közvilágítás megoldásával 
kapcsolatban kér segítséget az önkormányzattól. A szerelési költséget és a lámpatestek 
felszerelését vállalják, csak azt kérik, hogy járuljon hozzá az önkormányzat. A fogyasztást is 
kifizetnék, ha valamilyen módon meghatározza a testület nekik az összeget, de neki az a 
véleménye, hogy a fogyasztást vállalja fel az önkormányzat, hiszen átalányt fizetnek, abba 
belefér, amennyiben abban az utcában ezáltal lesz közvilágítás.. 
 
A Képviselő-testület egyetért az elhangzottakkal és az alábbi szavazatarányokkal meghozza 
a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

10/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Petrik László kérelme 
alapján hozzájárul a Bottyáni úton a 060/10 hrsz-ú ingatlan előtt kiépítendő 5 db 
közvilágítási lámpatest felszereléséhez. A villamos energia fogyasztás díjának 
kifizetését abban az esetben tudja vállalni az Önkormányzat, ha az egész útszakaszon 
biztosítva lesz a közvilágítás. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 15 nap 

 
 

c) Márton Imre kérelme 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy érkezett egy kérelem Márton Imre Dózsa György 
utca 7. szám alatti lakostól, melyben telekrendezéshez kér hozzájárulást. Átadja a szót Szabolcsi 
Károly képviselőnek, hogy tájékoztassa a többieket a kérelemmel kapcsolatban. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy a jelenlegi kerítések nem a telekhatár szerint vannak 
elhelyezve ezért, hogy ne kelljen módosítani a már kiépített kerítéseket ehhez kellen az 
Önkormányzattal hozzájárulása. Az Önkormányzat a Temető utca és az Óvoda területén érintett 
a mellékelt vázrajz szerinti módon. 
 
Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy van valakinek kérdése? Mivel nincs szavazásra 
teszi fel a kérelmet. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, 1 tartózkodás 
 

11/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Márton Imre 
Váchartyán, Dózsa Gy. u. 3. sz. alatti lakos kérelme alapján hozzájárul a Váci 
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Földhivatal által 5-229/2010. szám alatt záradékolt változási vázrajz szerinti 585, 
588/4, 588/5, 588/6 és 588/7 hrsz-ú ingatlanokat érintő telekhatárrendezéshez. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 15 nap 

 
 

d) Polgárvédelmi beszámoló 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti Kecskeméti István polgárvédelmi megbízott 2010. évi 
beszámolóját. Érdeklődik, van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, hozzászólása? Mivel nincs 
szavazásra teszi fel a beszámolót. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

12/2011.(I.31.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Kecskeméti 
István polgárvédelmi megbízott 2010. évi beszámolóját. 
A határozat végrehajtást nem igényel. 

 
 

e) Pest Megyei Kormányhivatal jelzése a 2010. október 14-i alakuló üléssel kapcsolatban 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző ismerteti a Pest Megyei Közigazgatási Hivatal – 2011. 
január 1-től Pest Megyei Kormányhivatal – 30PM-676/1/2010. számú 2010. október 4-i alakuló 
üléssel kapcsolatos jelzését. 
 
A Képviselő-testület a jelzésben foglaltakat tudomásul veszi. 
 

f) Művelődési Ház működtetése 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a faluban egy szórólap ment ki és ebből adódott 
egy probléma, miszerint nem lett értesítve a Polgármesteri Hivatal és Monostori Gábor 
programszervező sem az árusításról. Javasolja, hogy szabályozzák le azt, hogy milyen feltételekkel 
adják ki a Művelődési Házat, kinek kell fizetni stb. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy korábban ezt már leszabályozták. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy igen a szabályozás megtörtént és eddig 
egyértelmű volt, de most mégsem működik. 
 
Monostori Gábor programszervező elmondja, hogy a kaució, amit be kellene fizetni a bérlőknek, 
délután már nem tudja a Polgármesteri Hivatal a pénztárán átfuttatni, ezért nem akarták a termet 
délután kiadni. Azért, hogy ne essenek el 13 ezer forinttól, amikor még van pénztár kiállítják a 
számlát, és ő délután jön és bezárja a termet. Figyeli, hogy kinél történt valamilyen meghibásodás, 
kár, és a későbbiekben aki ezt okozta, azt nem engedi többet árusítani a Művelődési Házban.  
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Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy ki az, akinek nem kell terembérletet fizetnie? 
 
Monostori Gábor programszervező ismerteti, hogy milyen csoportok működnek 
rendszerességgel a Művelődési Házban, nekik nem kell fizetni. A helyi szervezeteknek továbbra is 
egyszer egy évben ingyenes a bérleti díj bálok alkalmával. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy ezzel nincs semmi probléma, de ezeket 
vezetni kell és a Polgármesteri Hivatalt erről tájékoztatni kell, mikor ki van a Művelődési Házban, 
mert ha bármi baj történik ők felelnek érte. 
 
Monostori Gábor programszervező átadja a képviselők részére a Művelődési ház februári 
programjáról szóló tájékoztatót, ismerteti munkáját, elképzeléseit a későbbiekre vonatkozóan. 
 
Lassú János alpolgármester javasolja, hogy a Művelődési Ház ajtaján legyen kihelyezve a 
telefonszám, elérhetőség, hogy kinél lehet kibérelni a Művelődési Házat. 
 
 

g) Honfoglalás utcában ismeretlen eredetű víz 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Honfoglalás utcában egy ismeretlen eredetű víz 
folyásáról érkezett egy bejelentés. Felkérte a Duna Menti Regionális Vízmű Zrt-t, hogy vizsgálják 
meg a vízfolyás eredetét, nincs-e valahol csőtörés. Ismerteti a DMRV Zrt. levelét, amelyben 
tájékoztatják az önkormányzatot, hogy nem találtak csőtörést. Ebből egyértelmű, hogy a lakosság 
engedi oda a vizet. Személyesen is megkeresett lakókat, akikkel elbeszélgetett ezzel kapcsolatban 
és nem fogadták őt szép szóval. A Dobó utcában ugyanez a helyzet illetve a József Attila utcában 
is van ilyen probléma. 
 
Dézsi Ferenc képviselő érdeklődik, hogy mit lehet tenni ilyen esetekben, a vizeket hova 
engedheti a lakó a pincéjéből? 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy a csapadékvizet, talajvizet nem lehet 
kiengedni a közterületi árokba, sem az útra, hiszen azért vannak az előkertek, hogy szikkasszák 
ezeket a vizeket. Az útról lefolyó csapadékvizet vezeti el az árok.  
 
Koblász Sándor polgármester javasolja, hogy egy napon járják végig a falut a képviselőkkel 
közösen, és ahol azt látják, hogy az utcára vezetik ki a vizet, azt büntessék meg. 
 
 
 h) Lakossági tájékoztató, újság 
 
Lassú János alpolgármester szeretné megemlíteni, hogy a korábbi ülésen szó esett arról, hogy a 
Hétközlap nevű újságba fognak Váchartyánról két oldalt írni. Ami most megjelent abban valóban 
szóesett Váchartyánról, de csak az iskolai eredmények voltak feltüntetve két oldalon keresztül.  
Vegyék fel a kapcsolatot a szerkesztővel, hogy meddig lehet cikkeket leadni, de jelenjen meg 
valami Váchartyánról is. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy folyamatosan lehet küldeni anyagokat az 
újság számára. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy használják ki ezt a lehetőséget, például most a 
szemétszállítással kapcsolatos tájékoztatót is be lehetne tenni az újságba. 
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A Képviselő-testület egyetért a javaslattal. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni a részvételt és 21 óra 45 perckor az ülést bezárja. 
 

K.m.f. 
 
          Koblász Sándor            Balázsné Szilvási Zsuzsanna 
 polgármester                              jegyző 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
             Szabolcsi Károly 
            képviselő 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


